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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Hierbij schrijven wij , bestuur en fraktie Helmond Aktief , U deze brief en wij hopen dat U er aandacht aan 
zou willen besteden. Het gaat over het volgende : Wij hebben op de site van het Eindhovens Dagblad, in het 
Eindhovens Dagblad en op Helmond TV kunnen lezen dat vv Dijkse Boys en sc Oranje Zwart samen gaan 
voetballen op de terreinen van sc Oranje Zwart aan de Bakelsedijk. Verder stond er ook nog te lezen dat 
men bij de Gemeente Helmond nog niet weet wat er dan met de velden van vv Dijkse Boys moet gaan 
gebeuren. 
Nu word er binnenkort ook nog een intentie-verklaring getekend door vv Dijkse Boys en sc Oranje Zwart om 
tot een fusie te komen. 
Voor de velden op Berckendonck hebben wij dus een voorstel,en wij hopen dan ook dat U ons voorstel 
zorgvuldig afweegt.Ons voorstel : vv Klein Arsenal heeft zo,n 8 jaar geleden haar terreinen moeten afgeven 
en werden dus gedwongen om hun terreinen te verlaten aangezien daar nieuwbouw ( Suytkade ) 
gerealiseerd moest worden. 
Dat is toen bij het bestuur en leden hard aangekomen aangezien de vereniging toen 60 jaar bestond, een 
solide vereniging is geweest,en dat zijn toch hun bestaansrecht hebben bewezen. 
Als tussentijdse oplossing had toen de Gemeente besloten dat vv Klein Arsenal haar kleedruimte en kantine 
voorlopig op hert parkeerplaats bij sporthal de Braak mochten plaatsen tot dat men een oplossing gevonden 
had voor de vereniging. 
De leden van vv Klein Arsenal hebben toen hun wedstrijden moeten spelen bij de buren op de Braak en de 
veteranen moesten hun wedstrijden gaan spelen bij vv Stiphout Vooruit waar zij tot op heden nog hun 
wedstrijden spelen,maar dat is in feite niets want iedere vereniging wil natuurlijk een eigen onderkomen 
zoals velden/kleedkamers/kantine. 
vv Klein Arsenal heeft toendertijd ook zelf naar een oplossing gezocht,want zij wilden natuurlijk hun sport 
blijven uitvoeren,en zijn toen wezen kijken bij de velden van sc Oranje Zwart om hun wedstrijden te kunnen 
spelen.Iedereen wist dat sc Oranje Zwart van de Gemeente nieuwe kleedkamers kreeg en die zouden ze 
dan samen kunnen gebruiken, met een aparte ingang voor beide verenigingen. Het bestuur is dus daar 
geweest en ook met het idee in hun achterhoofd om dan ook een container te plaatsen die dan gebruikt zou 
worden voor een bestuurskamer en kantine. Maar toen de Hr. van Bussel en de Hr. vd Burgt het daar aan 
bekijken waren kwam de Hr.Nico van Ros ( sc Oranje Zwart ) al meteen met de opmerking:jullie krijgen niets 
en er word door jullie hier niet gevoetbald,dus vv Klein Arsenal werd al meteen veroordeeld. 
In ons voorstel willen wij ook meteen de Pabo meenemen,want dan kunnen hun ook de velden gebruiken 
om te sporten – etc. 
Verder heeft Weth.Jan van de Heuvel ook tegen bestuursleden van vv Klein Arsenal te kennen gegeven dat 
hij ten allen tijden een gesprek/onderhoud zou willen. 
Ook blijft vv Klein Arsenal U herinneren aan de belofte,s van de toenmalige burgemeester de Hr.Wim van 
Elk en de toenmalige Weth.Kees Bethelem  die zij hebben gemaakt op de receptie van het 50 jarig bestaan 
van vv Klein Arsenal, en die waren ; vv klein Arsenal hoeft zich geen zorgen te maken want jullie krijgen een 
nieuw sportpark. 
Dit is dus ons voorstel,en wij hopen dan ook dat U hierin mee kunt gaan,mede ook omdat in ons voorstel 
voor de Gemeente geen of weinig financiele conceqenties zal hebben. Aangezien dus dadelijk de velden op 
sportpark Berckendonk vrij komen om deze aan vv Klein Arsenal toe te kennen zodat hun daar weer hun 
wedstrijden bij de senioren – jeugd en veteranen  kunnen spelen,en dan zijn ook meteen de gedane beloftes 
na gekomen. 
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Graag reactie, 
Helmond Aktief 
Theo van Mullekom, fractievoorzitter 
 
ps. 
Een kopie van deze brief is ook verstuurd naar: 
de Hr. de Rijk (advocaat vv Klein Arsenal ) 
Bestuur Pabo. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
In uw brief refereert u aan de intentieovereenkomst tussen de voetbalverenigingen Oranje Zwart en Dijkse 
Boys en de gemeente, die 12 juli 2010 is getekend. Op basis hiervan stelt u voor om sportpark 
Berckendonck in gebruik te geven van voetbalvereniging Klein Arsenal, waarbij ook PABO De Kempel 
gebruik zou kunnen maken van deze sportvelden.  
 
In ons collegeprogramma  2010-2014 wordt aangegeven dat wij willen werken aan een nieuwe visie op het 
sportbeleid. Daarbij speelt het accommodatiebeleid een belangrijke rol. Accommodaties dienen intensiever 
gebruikt te worden waarbij tevens een beroep zal worden gedaan op de maatschappelijke betrokkenheid 
van sportverenigingen. Ook dienen sportverenigingen een levensvatbare omvang te hebben. In veel 
gevallen zal aan schaalvergroting niet te ontkomen zijn. 
 
De gemeente heeft veel voetbalverenigingen die verspreid over de stad gehuisvest zijn. Daarbij zijn veel 
sportparken exclusief gericht op de voetbalsport. In de praktijk blijkt dat in beperkte mate sprake is van een 
intensief gebruik van deze sportparken. 
Gezien de bezuinigingstaakstelling enerzijds en de wens om gezonde verenigingen te kunnen voorzien van 
kwalitatief goede sportaccommodaties anderzijds, zal in de visie aandacht worden besteed aan het vinden 
van een juiste balans. Daarbij kan gedacht worden aan het afstoten van mono functionele 
sportaccommodaties en het opwaarderen van multifunctionele sportaccommodaties. 
 
De komende periode zal benut worden om de visie op sportbeleid uit te werken. Naar verwachting zal deze 
in het najaar worden opgeleverd. Daarnaast zullen er gesprekken plaatsvinden met verenigingen om de 
toekomstvisie te bespreken. In het licht van deze voornemens ligt het niet voor de hand om nader in te gaan 
op uw voorstel. Als het de doelstelling van Klein Arsenal is om veldvoetbal te blijven beoefenen, is het 
aangaan van een samenwerkingsverband/fusie met een andere vereniging de enige weg om dat doel te 
bereiken. Laatstelijk is door de gemeenteraad uitgesproken dat  een eigen buitensportaccommodatie voor 
Klein Arsenal niet tot de mogelijkheden behoort. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben beantwoord. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 


